



Die internationalen Leitlinien zur Reanimation in der von der vom ERC und GRC („German Resuscitation Council“) autorisierten Form finden Sie im Schwerpunkt dieser Ausgabe.

Editorial

W. F. Dick

Die neuen internationalen Leitlinien zur kardiopulmonalen Reanimation in autorisierter Form des German Resuscitation Councils

The new international guidelines on cardiopulmonary resuscitation as authorized by the German Resuscitation Council

7

Schwerpunkt

Redaktion: W. F. Dick · P. Lemburg · F.-W. Schildberg · H.-P. Schuster

Leitlinien des European Resuscitation Council 2000 für lebensrettende Sofortmaßnahmen beim Erwachsenen. Stellungnahme der Basic Life Support and Automated External Defibrillation Working Group nach Verabschiedung durch das Executive Committee des European Resuscitation Council

Guidelines of the European Resuscitation Council 2000 for basic adult life support. A statement of the Basic Life Support and Automated External Defibrillation Working Group as approved by the Executive Committee of the European Resuscitation Council

8

Leitlinien des European Resuscitation Council 2000 für die automatische externe Defibrillation. Stellungnahme der Basic Life Support and Automated External Defibrillation Working Group nach Verabschiedung durch das Executive Committee des European Resuscitation Council

Guidelines of the European Resuscitation Council 2000 on automated external defibrillation. A statement of the Basic Life Support and Automated External Defibrillation Working Group as approved by the Executive Committee of the European Resuscitation Council

14

Leitlinien des European Resuscitation Council 2000 für erweiterte lebensrettende Maßnahmen beim Erwachsenen. Stellungnahme der Advanced Life Support Working Group nach Verabschiedung durch das Executive Committee des European Resuscitation Council

Guidelines of the European Resuscitation Council 2000 on advanced adult life support. A statement of the Advanced Life Support Working Group as approved by the Executive Committee of the European Resuscitation Council

17

Leitlinien des European Resuscitation Council 2000 für lebensrettende Sofortmaßnahmen bei Kindern. Stellungnahme der Paediatric Life Support Working Group nach Verabschiedung durch das Executive Committee des European Resuscitation Council

Guidelines of the European Resuscitation Council 2000 for basic paediatric life support. A statement of the Paediatric Life Support Working Group as approved by the Executive Committee of the European Resuscitation Council

26

Leitlinien des European Resuscitation Council 2000 für erweiterte lebensrettende Maßnahmen bei Kindern. Stellungnahme der Paediatric Life Support Working Group nach Verabschiedung durch das Executive Committee des European Resuscitation Council

Guidelines of the European Resuscitation Council 2000 for advanced life support in children. A statement of the Paediatric Life Support Working Group as approved by the Executive Committee of the European Resuscitation Council

32

Leitlinien des European Resuscitation Council 2000 für lebensrettende Maßnahmen bei Neugeborenen. Stellungnahme der Paediatric Life Support Working Group nach Verabschiedung durch das Executive Committee des European Resuscitation Council

Guidelines of the European Resuscitation Council 2000 for basic newly born life support. A statement of the Paediatric Life Support Working Group as approved by the Executive Committee of the European Resuscitation Council

35

